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Skatteudvalget

Til: Skatteministeren
Dato: 14. juli 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del - spørgsmål stillet af ikkemedlem af udvalget (MFU)

Spørgsmål 459
Ministeren bedes kommentere henvendelse fra kommunalt ansat vedrørende 
kontanthjælpssager, jf. SAU alm. del - bilag 372, herunder om han er enig i 
SKAT´s fremgangsmåde og endelig hvilke initiativer, ministeren vil tage for at 
sikre, at SKAT ikke bruger kommunernes ressourcer uhensigtsmæssigt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karina.lorentzen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Niels Helveg Petersen

formand.
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